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以下是为您整理的狗年qq好友英语祝福语，希望大家能够喜欢。1、祝福不论多少，心诚就好；快乐别嫌多少，开心就好；幸福只多不少，照单全收就好；春节祝福趁早，愿你万事大吉，好上加好！No matter how much, sincere is g...
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No matter how much, sincere is good; Be happy and be happy. There is only a lot of happiness, and all is well. Wishing you all the best in the Spring Festival.
2、在这个充满喜悦的日子里，在长久的离别后，愿新年的钟声代给你一份宁静和喜悦，和新年的祝福。
On this joyous day, after a long parting, may the bells of New Year give you peace and joy, and New Year\'s blessing.
3、希望我的祝福象一叶轻舟，给您带来新春的气息，多谢您一年来的支持和帮助，在这里和您说声：新春快乐！
I hope that my blessing like a leaf of light boat, brings you a new spring atmosphere, thanks for your support and help for a year, here and you say: happy New Year!
4、愿时间成为你成功的见证，珍惜每一寸时光，赢得成功！
May the time be a witness to your success and cherish every inch of it and win it!
5、这一刻有我最深的思念。让云捎去满心的祝福，点缀你甜蜜的梦。愿你拥有一个幸福快乐的新春！
This moment has my deepest thoughts. Let the cloud send a full blessing, embellishment your sweet dream. May you have a happy New Year!
6、繁星点点，夜色宁静，在你回家的路上送上我最真挚的祝福，道一声朋友，祝你一路顺风，新春快乐。
Many stars, the quiet of the night, on your way home to send my most sincere blessing, dao a friend, wish you a pleasant journey, happy New Year.
7、和我一同笑过的人，我可能把他忘了；和我一同哭过的人，我却永远不会忘记。新春快乐，我患难与共的朋友。
The one with whom I have laughed, I may have forgotten him; I will never forget the one who cried with me. Happy New Year, my friend in need.
8、想念的话，说也说不完；关怀的心，永远不改变；真挚的友谊，永远不会忘，愿我的祝福将你围绕。
If I miss, I can\'t say. Caring heart, never change; Sincere friendship, never forget, may my blessing surround you.
9、祝福是份真心意，不用千言，不用万语，默默地唱首心曲，愿你岁岁平安如意！
The blessing is a true heart, do not speak thousands of words, do not speak ten thousand words, silently sing a heart song, may your year of peace and good luck!
10、一片绿叶，饱含着它对根的情谊；一句贺词，浓缩了我对您的祝愿。又是一个美好的开始。
A green leaf, full of its affection for roots; A word of congratulations has condensed my wishes to you. Another nice start.
11、总有些事无法忘掉，总有些人在身边萦绕，工作固然重要，心情也要调好，发一个短信，权当是幸福的骚扰。新春快乐！
There are always some things that can\'t be forgotten, there are always some people around, the work is important, the mood also need to adjust, send a text message, the right to be happy harassment. Happy New Year!
12、把美好的祝福，输在这条短信里，信不长情意重，我的好友愿你新年快乐！
In this message, I wish you a happy New Year!
13、每年的这个时候，祝福就会象海洋涌向你，希望我的祝福象一叶轻舟，载你乘风破浪，到达成功的彼岸！新春快乐！
At this time of year, the blessing will be like the ocean to you, hope my blessing like a leaf of light boat, take you to the breeze, to the success of the other shore! Happy New Year!
14、新春好，好事全来了！朋友微微笑，喜气围你绕！欢庆节日里，生活美满又如意！喜气！喜气！一生平安如意！
Spring is good, all good things come! Friends smile, happy to surround you around! The festival is filled with happiness and happiness! Happy!!! Happy!!! Peace and prosperity in your life!
15、感谢您的关怀，感谢您的帮助，感谢您对我所做的一切。
Thank you for your concern, for your help, for all that you have done for me.
16、给你我无尽的新的祝福，让它们成为我们永恒友谊的新的纪念。
I give you endless brand-new good wishes. Please accept them as a new remembrance of our lasting friendship.
17、许一个美好的心愿祝你新年快乐连连，送一份美妙的感觉祝你来年万事圆圆，送一份漂亮的礼物祝你微笑甜甜。
Wish you a happy New Year and a wonderful New Year. I wish you a happy New Year. I wish you a happy New Year and a beautiful gift.
18、祝福是份真心意，不是千言万语的表白。一首心曲，愿你岁岁平安，事事如意！
Blessing is a true heart, not a thousand words. A heart song, may you have peace and all the best!
19、面对春节，面对身边匆匆而过的人们，想起你，心中有一种感动：爱，便是这种无法言说的缘吧。祝福你新春快乐！
In the face of the Spring Festival, faced with the passing of people, I think of you, in the heart of a kind of move: love, is this kind of unspeakable edge. Wish you a happy New Year!
20、相识系于缘，相知系于诚，一个真正的朋友不论身在何处，总时时付出关和爱，愿好友平安、幸福。
Acquaintance is tied to the edge, knowing the sincerity, a true friend regardless of where, always pay close and love, peace and happiness of good friends.
21、烦恼像流云一样飞去，忧愁像恐龙一样灭绝，幸福像蜂蜜一样甜蜜。
Worry flies like a cloud, sorrow like a dinosaur, happiness like honey.
22、新的一年里，愿我的朋友：钱多钱少常有就好；人老人少健康就好；家穷家富和气就好；一切烦恼理解就好；人的一生平安就好！
In the New Year, may my friend: money is often better than money. Old people are less healthy; He who is rich and rich is good; All that is troubled and understood; A person\'s peace of life is good!
23、新年的钟声悠然响起，飘送着我的祝福，萦绕在你的身边。
The bell of the New Year rang softly, sending my blessing, lingering around you.
24、好久不见，十分想念。在这温馨的日子里，常常忆起共处的岁月。祝新年快乐，心想事成！
Lost, very missed. In this warm day, often recalled coexistence years. Happy New Year!
25、无论世事如何变迁，让真情常在；无论工作如何繁忙，让联络常在；无论天涯还是咫尺，让祝福常在！新春快乐！
No matter how the world changes, let the truth often; Keep in touch, no matter how busy you work. Whether the world or the earth, let the blessing be always! Happy New Year!
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